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Dotyczy: montażu sygnalizacji świetlnej na skrzyżowaniu ul. Kozielskiej i Płockiej 
 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w związku z odpowiedzią na mój wniosek z dnia 19.08.2024 r., wyrażoną pismem Zarządu Dróg 

Miejskich z dnia 21.08.2024 r., który dotyczył montażu radarowych wyświetlaczy prędkości w rejonie 

skrzyżowania ulic Kozielskiej i Płockiej w dzielnicy Brzezinka, zwracam się z uprzejmą prośbą 

o rozważenie montażu w tym miejscu sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych. W miejscu tym 

znajdują się przystanki komunikacji miejskiej, a także droga prowadząca bezpośrednio do szkoły 

podstawowej oraz przedszkola miejskiego. Powoduje to zwiększone natężenie ruchu pieszych, zwłaszcza 

dzieci, w trakcie trwania roku szkolnego. Z moich i Mieszkańców obserwacji wynika, że na ulicy 

Kozielskiej kierujący pojazdami nie stosują się do ograniczenia prędkości we wspomnianym miejscu do 

40 km/h oraz nie ustępują pierwszeństwa pieszym na przejściu. W mojej ocenie stwarza to zagrożenie 

i może przyczynić się do wypadku. W związku z uargumentowaną odmową montażu radarowych 

wyświetlaczy prędkości, uprzejmie proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

1. Czy możliwy jest montaż na omawianym skrzyżowaniu sygnalizacji świetlnej na przejściu dla 

pieszych? Jeżeli tak, to uprzejmie proszę o analizę propozycji i działania w tym kierunku. 

Najlepszym rozwiązaniem byłaby sygnalizacja reagująca na żądanie pieszego oraz na 

nadmierną prędkość pojazdów i włączająca czerwone światło (tak jak np. na ul. Andersa 

przy ul. Mieszka I). 

2. Czy możliwa jest analiza rozwiązań zwiększających bezpieczeństwo pieszych, szczególnie 

dzieci, na przedmiotowym skrzyżowaniu i przejściu dla pieszych? Jeżeli tak, to uprzejmie 

proszę o podjęcie działań w tym zakresie. 

 

Z wyrazami szacunku, 
 

Andrzej Chodorowski 
  Radny Rady Miasta Gliwice 


